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   Comissió Pla Estratègic  
Associació líquida implicada amb l’etorn: 
Model de centre de proximitat, rol en el 
barri i districte, Gestió Ciutadana i 
Comunitària 
 
 
Dilluns 13/07/2015  
 
Assistents: Jesús Mestre, Enric Capdevila, Gerard Lillo, Nuria Ramis, Ana Subirats, Oriol Barba, 
Daniel Arrando, Natalia Oliete, Marta Massats, Eulàlia Marques, Oriol Solina, Montserrat Prieto 
(ACDLL) i Maite Muñoz (ACDLL) i Maria Bascompte  
 
 
Temes:  
Es parla de tenir més legitimitat per donar sortida a les propostes en que creiem. Posem 
l’exemple de l’acte de la Teresa Forcades, que es va vehicular des de la gestió d’espais. 
Comentem que l’ICUB és qui ha d’adaptar-se a nosaltres, no nosaltres a l’ICUB.  
 
Debatem una estona en la idea d’avançar-nos a la problemàtica, crear regulacions, a on volem 
arribar? Parlem de crear una nova institucionalitzat creant els nostres propis indicadors. 
Tenint uns criteris a seguir. S’apunta a la idea de que: “quan deixem de tenir dissidència latent 
permanent el projecte s’està morint”.  
 
Arrel de la idea de crear aquesta nova regulació surt la idea de definir-nos com a positiu i no 
com a negatiu: En comptes de: “Sabem que NO som això”, “Som això”.  
 
Surt a debat que l’Orlandai està més reconegut del que nosaltres pensem, sobre aquesta idea 
s’apunta: “Avançar amb les nostres comoditats sense mirar massa el retrovisor”.  
 
Enllacem amb la idea d’Equipament Obert a tothom?  Parlem del concepte obert i concretem 
no pensar tant: “Per què no ve aquest col·lectiu?” sinó “Per què ve aquest?”. Es determina 
també que la idea és que qui vingui trobi un espai d’acollida.  
Surt la idea de que crear espais “fora” del marc físic és molt bé, com per exemple l’Espai 
Gardenyes.  
 

Sobre la idea de centre implicat amb l’entorn es proposa/exposa els “canvis” en l’àrea de 

gestió d’espais implicada amb determinats col·lectius en risc d’exclusió social. 
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Cafè Orlandai: Al Cafè si fan moltes més reunions/trobades de les que ens pensem, caldria 
reforçar la informació des del bar, que el Cafè Orlandai esdevingui més representatiu, 
acollidor i explicador del projecte.  
Millorar l’acústica (material absorbent)  
 
Nous públics:  Què fem amb els joves? Al Cafè és on s’hi centra el major focus. Des de cessió 
d’espais s’està facilitant reunions gratuïtes a l’Assemblea de joves, caldria regular-ho per escrit 
i determinar quantes hores? Que esdevingui un laboratori: pre-casal de joves.  
S’exposa que em de tenir consciencia i ser realistes amb la idea que, depenent de quina edat , 

el que vols és estar al bar i punto. Això sí, podem posar-nos a la seva disposició: (un plafó 

d’informació). 


